
 

Beantwoording vragen D66 25 augustus 2022 
 

Datum  9 september 2022 

Fractie D66 

Onderwerp Stikstofrisico bij bouwplannen 

 

Op 25 augustus 2022 heeft de fractie van D66 een raadsvraag gesteld over stikstof risico bij 

woningbouwplannen. Door mevrouw Rita Boer Rookhuiszen is onderstaande vraag ingediend:  

 

 

Vraag 1 

De fractie van D66 wil graag weten of er op korte termijn woningbouwplannen binnen West Betuwe gevaar op 

uitstel dan wel afstel lopen i.v.m. actuele aerius berekeningen/stikstof. Ook als er plannen zijn die we zouden 

willen versnellen en die mogelijk gevaar lopen door de stikstofproblematiek vernemen wij dat graag. 

 

Antwoord: 

Door de verschillende projectleiders die bezig zijn met de grotere woningbouwprojecten in onze gemeente, 

zoals bijvoorbeeld De Plantage (Meteren), Slingerbos (Ophemert), Molenblok (Varik), centrumplan Haaften en 

Klingelenberg Tuil is aangegeven dat zij met de kennis van nu geen vertragingen zien als gevolg van de 

stikstofdiscussie. Daarbij wel opgemerkt dat dit niet betekent dat dit voor de (verdere) toekomst ook nog steeds 

het geval zal zijn. Nieuwe regelgeving en/of jurisprudentie kunnen alsnog leiden tot belemmeringen. Nu kan 

bijvoorbeeld nog worden geprofiteerd van de vrijstelling voor stikstofdeposities op Natura 2000-gebieden 

tijdens de bouwfase. Deze vrijstelling staat ter discussie in een lopende zaak bij de Raad van State (Porthos 

project: opslag CO2 in haven Rotterdam).  
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